
Gaat het gezonde verstand zegevieren?

https://static1.squarespace.com/static/5b8dbc1b7c9327d89d9428a4/t/5dbf71f45dce6b050beca19f/
1572827640489/Internationale_oproep_om_5G_op_aarde_en_in_de_ruimte_te_stoppen.pdf

https://www.youtube.com/watch?v=-2DSKl1ts0w     
Interview Dr Barrie Trower militair wetenschapper de eerste 3 min. van dit interview zegt al 
genoeg.

Barrie Trower een UK militair wetenschapper heeft in 1966 al onderzocht en aangetoond dat de 
door de Russen gepulste microgolven gericht op de Amerikaanse ambassade in Moskou, kanker 
veroorzaakten bij de medewerkers. De nadelige effecten van gepulste microgolven zijn dus al meer 
dan een halve eeuw bewezen.

Ik ben tegen de voorgenomen veiling van de vergunningen voor het gebruik van de 700, 1400 en 
2100 MHz-frequenties, mede omdat deze aanvullende frequenties een jaar lang gebruikt worden om
vervolgens over te gaan naar de mm-golf frequenties (90 GHz) en dan de 5G zijn volledige effect 
kan hebben.  

5G is bewezen, d.m.v. vele wetenschappelijke onderzoeken, ernstig nadelig te zijn voor de 
gezondheid van de mensen, ongeacht of je een gebruiker van 5G bent of niet en ongeacht of je al of 
niet gevoelig bent voor de huidige veel minder nadelige stralingsnormen.

De overheid en zijn verantwoordelijke medewerkers laden hiermee ernstige problemen op hun 
schouders indien zij niet het voorzorgsprincipe toepassen en zullen daar dan ook verantwoording 
over af te leggen hebben. 

Door de enorme aantallen satelieten zal er geen plekje op deze wereld veilig zijn, mede omdat de 
stralingsnormen een factor 100 in vermogen verhoogd zijn en bovendien door de opstelling van 
verborgen aardse 5G-zenders (o.m. bushokjes) de ondervonden straling ordes in grootte hoger ligt 
dan de normen. 

De huidige zogenaamde 2G, 3G en 4G veiligheidsnormen geven vele mensen (5% van de 
Nederlanders) al ernstige problemen, waardoor een belangrijk deel niet in staat is om te werken en 
zich daarbij een stralingsvrije ruimte dienen te creëeren waardoor ze dus gevangenen zijn van de 
z.g. economische vooruitgang. Deze gecreëerde stralingsvrije ruimtes werken niet voor de volledige
5G, want dat is veel complexer. 5G is veel ernstiger, beluister daarvoor slechts 3 min. van het 
bovengenoemde interview met Dr Barrie Trower.

Als de overheid  de uitgifte van alle gewenste 5G frequenties doorzet zal dit over een dik jaar 
blijken en zal het grote geld trachten de z.g. zegen van een "kleinere" wereldbevolking te realiseren.

De onvoorstelbare hoeveel geld die hiermee in Nederland en de hele wereld gemoeid is zal een vele
malen grotere wissel trekken op de overheden en banken, dan nu het geval is. 

Het is voor mij onbegrijpelijk dat de "overheid" zich met de wensen van de "grootindustrie" of 
"multinationals", die hun verborgen agenda hebben, wil inlaten zonder toepassing van het 
verplichte voorzorgsprincipe. 

Wordt Nederland bestuurt door de Regering met de Staten Generaal of het Grote Geld?


